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Verslag van 27 september 2023  20:00 uur 
 
Plaats :     Parochiecentrum Buchten 
Aanwezig 
Born/Buchten/Grevenbicht  Jan van de Geer (vz/verslag) 
Holtum    Marthé Hecker 
Obbicht    Jan Hermans 
  
1. Opening 

Jan vd G opent de vergadering en heet iedereen welkom 
 

2. Vaststelling en volgorde agenda 
Agenda en volgorde worden goedgekeurd 
Bij punt 5 wilt Jan H de advertentietarieven bespreken. 
 

3. Verslag vorige vergadering d.d. 22 juni 2023  
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

4. Contract met Hellemans Energie voor Kerken 
Als penningmeester hebben wij hier niet veel kijk op. Om de prijzen te vergelijken 
moet je behoorlijk ingewerkt in de materie zijn. Omdat iedereen akkoord is met 
verlenging zal Jan G dit bij Hellemans kenbaar maken. (28-9 gemaild en gebeld, 
zij zouden terugbellen maar dat is niet gebeurd. 29-9 nogmaals gebeld, de 
telefoniste verzekerde mij dat alles in orde komt. De termijn van 29-9 is 14 dagen 
opgeschoven wegens drukte. De commitmentverklaringen worden opgestuurd. 
Ik hoop dat e.e.a. correct verloopt.) 
 

5. Tarieven 
Het Bisdom heeft nog geen tarieven voor de stipendia bekend gemaakt dus daar 
wachten wij nog op. De tarieven van de grafrechten zijn met de voorgestelde 
indexering (2,5) verhoogd. Het tarief voor een parochieblad per post is € 40.00 
Wij gaan dit niet publiceren of promoten. In een enkel geval kan dit geregeld 
worden. Graag naam en adres doorgeven aan Jan G. Het tarief voor kerkhuur 
e.d. wordt in Obbicht nog besproken en later in het bestuur gebracht. Het is niet 
nodig om een zomer en wintertarief te hanteren omdat het gebruik van energie 
via een app apart kan worden afgerekend. 
Ten aanzien van de advertentietarieven wordt aan het bestuur voorgesteld om         
deze te verhogen met 5%. De tarieven zijn vanaf het begin nog niet verhoogd
          Aktie:bestuur 

6. Voorbereiding Visitatiebezoek Vicaris-Generaal 
Hier komen geen bijzonderheden voor op tafel. De penningmeesters gaan ervan 
uit dat er niet specifiek over geldzaken zal worden gesproken. De boekhouding is 
bij en het rapport van 2022 hebben wij toevallig vandaag ontvangen. Enkele op 
en aanmerkingen zullen door Jan G worden afgehandeld. 
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7. Rabobank: 
Bij Buchten, Holtum en Obbicht zijn de adresboeken vervallen door wijziging van 
de betaalrekening. Dit zal weer opgebouwd moeten worden tijdens het gebruik. 
Bij Grevenbicht was dit niet het geval omdat daar een rekening als betaalrekening 
werd gebruikt waarop ook de kerkbijdragen werden geboekt. 
Holtum heeft nog twee spaarrekeningen bij de Regiobank. Overwogen moet 
worden om deze bedragen op de gezamenlijke spaarrekening bij de Rabobank te 
storten. Gezien de hoogte van het bedrag ( circa 400.000) kan dan een deel op 
deposito worden geboekt. 
De shell aandelen van Holtum zijn verkocht, er rest nu nog een klein bedrag aan 
aandelen Robeco ( 11261.48) Marthè is doende om die ook te verkopen maar dat 
loopt moeilijk door allerlei eisen van Robeco. 
Verder toewerken naar minder rekeningen zoals de ING rekeningen. Indien hier 
kerkbijdragen op binnenkomen is dat moeilijk tenzij het maar om een paar posten 
per maand gaat. Er staat in november een gesprek gepland met een van de 
dames van de Rabobank afdeling MKB. Er wordt dan gekeken of wij nog ergens 
kosten kunnen besparen. 
Het telebanking programma is nu zodanig opgezet dat wij nog maar een contract 
hebben terwijl de 3 penningmeesters in alle rekeningen kunnen kijken. Deze 
opzet spaart aanmerkelijke kosten aan maandelijkse abonnementsgelden uit. 
 

8. Kerkbijdragen / Kerkbalans 
De brief over de actie kerkbalans komt volgende keer in het parochieblad. In het 
eerstkomende blad was geen plaatsruimte meer. 
Op 16 augustus kregen wij een brief van het Bisdom over het gebruik van een QR code of 
een eenmalige machtiging. Het verdient aanbeveling om dit te onderzoeken. Door een 
formulier af te geven zullen mensen eerder geneigd zijn  om actie te ondernemen dan 
alleen maar door een gesprek. Ook via het Missiecomité hebben wij een voorbeeld brief 
met QR code en of machtiging. Zoals vroeger vaak een acceptgiro werd gegeven zo kan 
nu ook een standaard formulier worden gegeven met daarop onze gegevens al 
voorgedrukt de parochiaan kan dan zijn gegevens invullen of de QR code gebruiken. Voor 
de actie Kerkbalans wordt afgesproken dat Jan G 8 posters voor de kerkbijdrage besteld. 
Op 20 sept hebben wij een brief ontvangen waarin een bestuurdersconferentie wordt 
aangekondigd. Op maandag 23 oktober Bisdom Swalmerstraat van 19.15 tot 21.30 uur 
over de actie Kerkbalans. Wie gaat mee?    Actie Allen 

 
9. Ons aandeel in de archivering. 

De financiële administratie is simpel. Na 7 of 8 jaar kunnen de gewone financiële zaken 
vernietigd worden. Specifieke nota’s (voor kunst of belangrijke zaken) en stukken waarbij 
onroerend goed wordt verkocht of aangekocht moeten langer bewaard blijven (30 jaar) Wij 
zoeken vrijwilligers die enig verstand hebben van archiefzaken om de archieven voor te 
bereiden op inlevering bij het archief van de Gemeente Sittard-Geleen. John Smits is voor 
Buchten aan het werk met het archief tot 2000. Onlangs heb ik met hem besproken dat 
van 2000 tot aan de fusie ook moet/mag gedaan worden. Hij zou proberen er tijd voor vrij 
te maken. 

 
10. Wat verder ter tafel komt 

1 Werkwijze na 1-1-2024: Het voorstel is dat Jan G betalingen klaarzet en Marthè ze 
tekent zodat we voldoen aan de wens van het Bisdom om met het 4 ogen principe te 
werken. Jan G zal per 1-1-2024 door het bestuur moeten worden gemachtigd om zaken te 
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kunnen afhandelen. Met name de Rabobank zal vermoedelijk hierom t.z.t. verzoeken.
          Actie bestuur 
 
2 AVG voor parochies. Gevraagd wordt om in voorkomend geval de parochiaan die vraagt 
naar zijn genoteerde gegevens goed van dienst te zijn. (Zie mail SRKK d.d. 31 augustus 
2023) In Doc Base zou dit worden geregeld dat de parochiaan zelf zou kunnen inloggen 
maar dat is nog niet van de grond. Jan H merkt op dat ook de aanlevering van gegevens 
mankementen vertoond. Als voorbeeld noemt hij zijn nieuwe buurman. 
 
3 Aan Marthè werd gevraagd om naar twee posten op de balans te kijken. Dit betreft de 
rekeningen 1485 en 1799.  
 
M.vr.gr. 
Jan van de Geer       sept.2023 
 
Er is nog geen nieuwe vergaderdatum vastgesteld. 


